
Van: Conny Beenders <cbeenders.weert@gmail.com>  
Verzonden: maandag 31 januari 2022 16:46 
Aan: Griffie; Ralph van den Waardenberg  
Onderwerp: Stadsboerderij 
 
Beste griffie en meneer van den Waardenberg, 
 
Ik heb een vraag: 
Als ik kijk naar de huidige vergunde situatie dan lijkt mij dat deze qua verkeersbewegingen de minste 
overlast geeft. Op basis van de best beschikbare technieken zou de fijnstof en emissie van 180.000 
kippen  ook nog wel eens mee kunnen vallen. In elk geval is de wijk Laarveld ontwikkeld rekening 
houdend met stankcirkel van het bedrijf van Lemmers. 
Kunt u mij een overzicht sturen van de verkeersbewegingen in de huidige situatie. Er van uitgaande 
dat er gebeurt wat er mag.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Conny Beenders-van Dooren 
Fractievoorzitter DUS Weert 
 


